
 
 
 

Dagsorden         

 
SB-møde den 9/12, 2020 kl. 17:30 til 18.30 ca. MØDET HOLDES ONLINE 
 
1. Formalia: Valg af ordstyrer og referent, godkendelse af seneste referat 

2. Siden sidst og opfølgning på sidste møde:  

Orientering fra ledelsen  

- første møde i fastholdelsesgruppen 
- klassesammenlægninger, status 
- Resultater fra brugerundersøgelse lavet i foråret 
- Rengøring, status 

- Orientering fra Caroline 

- opfølgning på høringssvar vedr. styrkelse af skolebestyrelsesarbejdet 
 

3. Lukkedage for KKFO’en i 2021 
Skoleledelsen foreslår følgende datoer: 29-31. marts, 14. maj og 21-24. december. I alt 8 dage, da grundlovsdag udgår. 

 
4. Orientering om den aktuelle coronanedlukning. Hvordan håndteres fjernundervisning af 5. – 9. klasse, ved Martin og Inemette. 
 
5. Skolebestyrelsens principper for skolens drift 

Status: Hvad har SB formuleret principper for? Hvor er de? Bør nogle af dem opdateres? 
Hvilke principper mangler vi at udforme – og hvad haster mest. 
MÅL: At RMG har alle påkrævede principper formulerede og offentliggjort på hjemmesiden ved starten af næste skoleår 
 

6. Suppleringsvalg af forældrerepræsentanter + suppleanter til skolebestyrelsen – hvordan gør vi? 

 

7. Eventuelt 

 

8. Opsamling: Punkter til næste møde  

 
 
 
 
 



 
 

 
Referat 
SB-møde den 9/12-2020 
 
Tilstede: Caroline Johanne Lillelund forældrerepræsentant, Lin Fitje Solvang forældrerepræsentant, Katrine Svendsen forældrerepræsentant, Johanne 
Madsen forældrerepræsentant, Johan Vinde Larsen AMR/personalerepræsentant, Ceren Senoglu TR/personalerepræsentant, Silje Skovhus 
elevrådsrepræsentant, Martin Wåhlin skoleleder, Inemette Frandsen souschef  
 
Afbud: Tanja Schjødt Jørgensen forældrerepræsentant 
 
Referat: Inemette Frandsen 
 

   Drøftelse Orientering / Aftalt / Vedtaget Ansvarlig 

1 Valg af ordstyrer   Caroline   

 Valg af referent   Inemette  

 Godkendelse af referat   Rettelser/tilføjelser til referat: 
Silje Skovhus tilføjes som deltager. 
 
Referat godkendt online  

 
IF 

2 Siden sidst og 
opfølgning på sidste 
møde:  

Orientering fra ledelsen  

• første møde i 
fastholdelsesgruppen 

• klassesammenlægning
er, status 

• Resultater fra 
brugerundersøgelse 
lavet i foråret 

• Rengøring, status 
Orientering fra Caroline 

• opfølgning på 
høringssvar vedr. 
styrkelse af 
skolebestyrelses-
arbejdet 

  Orientering fra ledelsen  

• Fastholdelsesgruppen:  
Fastholdelsesgruppen har afholdt et godt 
møde. Caroline og Martin har begge taget 
en masse noter, men mangler fortsat at 
udarbejde et samlet referat.  

• Klassesammenlægning – status: 
- 2. årgang er lagt sammen. Martin og 
Inemette har holdt evaluering med 
forældrene fra gl. 2.D. Generel tilfredshed 
hos forældrene på årgangen.  
- Derudover blev der orienteret om børnetal 
og økonomi. 
- SB opfordrer til at børnene høres om 
deres oplevelse af processen. 
- SB opfordrer til at tænke på afprøvninger 
af elevkonstellationer i sammen-
lægningerne. 

• Brugerundersøgelse: 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 Brugerundersøgelsen er udsendt til 300 
tilfældige forældre på skolen – 173 forældre 
har valgt at svare.  
Generel tendens på kommunalt plan: 
Tilfredsheden falder på mellemtrinet og 
stiger igen i udskolingen. Det samme gør 
sig gældende på Rådmandsgades Skole.   
 
Rådmandsgades Skole ligger pænt ift. 
kommunalt gennemsnit. Det samme gælder 
KKFO´en.  
Rapporten viderebehandles i 
fastholdelsesgruppen. 
 

• Rengøring – status: 
Status er uændret ift. opkvalificering af 
rengøringsmedarbejdere.  
Vedtaget:  
- SB planlægger at skive til forvaltningen 
ang. rengøringen. 
 
Oplevelse af at fritidsbrugerne ikke rydder 
op efter sig. 
Vedtaget:  
- Martin skriver til KKFF og de pågældende 
foreninger har fået advarsler.  
 
Orientering fra Caroline 

• Høringssvar: 
SB´s høringssvar vedr. styrkelse af 
skolebestyrelses-arbejdet er indsendt og 
behandles på mødet i BUU den 16/12.  
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3 Lukkedage for KKFO’en i 
2021 
Skoleledelsen foreslår 
følgende datoer:  

 Kalenderen er magen til tidligere år.  
SB skal tage stilling til dagene, da der pt 
ikke er et forældreråd i KKFO´en.   
 

Vedtaget:  
De foreslåede lukkedage vedtages. 
(29-31. marts, 14. maj og 21-24. december) 
 

 



29-31. marts,  
14. maj og  
21-24. december.  
I alt 8 dage, da 
grundlovsdag udgår. 
 

Der tilbydes alternativ pasning på 
lukkedagene. 
 
 

4 Orientering om den 
aktuelle 
coronanedlukning  
ved Martin og Inemette. 
 
Hvordan håndteres 
fjernundervisning af 5. – 9. 
klasse?  
 

  Orientering: 
Silje – elevrådet:  
Hjemmeundervisning fungerer godt i 
sammenligning med nedlukningen i marts. 
Nuværende måde hvor der arbejdes efter 
alm. skema giver tidsramme for arbejdet. 
Lærerne har nået at give en instruktion i 
hvad og hvordan, der skal arbejdes.  
 
Ceren - TR: 
Fjernundervisningen fungerer rigtig fint og 
er kommet godt i gang.  
 
Ift. HDS er der store udfordringer, da 
eleverne har mistet praksis i forbindelse 
med hjemsendelserne i foråret og nu igen 
optil juleferien.    
Martin fortæller, at han allerede har skrevet 
til UVM og fået det svar, at eleverne skal til 
eksamen. Vinter-eksamen 2020 er aflyst. 
 
Bekymring for at det er elevernes første 
erfaring med eksamen skal være på denne 
baggrund.  
 
Vedtaget: 
- SB kontakter ”Skole og Forældre” inden jul 
omkr. bekymring 
- Efter jul formuleres et brev til rette 
myndigheder. 
 
Johan - AMR:  
Opfordrer SB til at støtte op om lærernes 
arbejde, hvis de hører andre forældre 
kommentere på lærernes fjernundervisning.  
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Martin - ledelsen: 
Lærerne har udarbejdet en rigtig god model 
for fjernundervisningen, hvor klasserne har 
et skema, der i stor udstrækning ligner 
deres alm. skema. Elever og lærere logger 
ind på teams, når timen starter. 
Tilbagemeldingen fra lærerne er, at det 
fungerer.  
Rart at der har været tid til at omstille til 
fjernundervisning.  
Ift. udmeldinger i juleferien, så er det KL´s 
indstilling, at skoleledelserne skal have lov 
til at holde ferie. Desuden vil den første uge 
af januar kunne planlægges med 
fjernundervisning.  
 
Lin:  
Roser for at der er undervisning på Teams 
og at der er et skema, hvilket i langt højere 
grad gør det muligt for forældrene selv at 
arbejde. 
 

5 Skolebestyrelsens 
principper for skolens 
drift 
 
Status:  
 
Hvad har SB formuleret 
principper for? Hvor er de?  
Bør nogle af dem 
opdateres? 
Hvilke principper mangler 
vi at udforme – og hvad 
haster mest? 

 
MÅL: At RMG har alle 
påkrævede principper 
formulerede og 
offentliggjort på 

 SB drøfter principper for skolens drift. 
 
Caroline bringer punktet op, da SB er 
ansvarlig for udvikling af skolens 
principper og drift. Disse principper skal 
være tilgængelig på skolens 
hjemmeside. Caroline efterspørger 
allerede eksisterende principper. 
 
SB skal desuden have en tilgængelig 
forretningsorden. 
Det kommende forældreråd i KKFO´en 
skal udarbejde forretningsordning. 
 
Ovenstående er elevrådets mulighed for 
at få indflydelse. 
 

Vedtaget:  
Caroline sender en liste over de principper, 
der er påkrævet til resten af SB. 
 
Alle tjekker om de har nedskrevne 
principper liggende.  
 

 
Caroline 
 
 
SB 



 
 

hjemmesiden ved starten 
af næste skoleår 
 

Lin fortæller, at der er udarbejdet 
principper for lejrskoler, mobiltelefoner, 
skoledagens længde. 
 
 

6 Suppeleringsvalg af 
forældrerepræsentanter 
+ suppleanter til 
skolebestyrelsen – 
hvordan gør vi? 

 

 SB drøfter suppleringsvalg, da  
Jesper trækker sig og Loa er trådt ud.  
 
 
Der mangler en elevrådsrepræsentant 
og Ceren og Silje opfordres til at finde 
en til elevrådsrepræsentant. 
 
Der skal være forældrerådsvalg, så 
snart det er muligt. Erfaring viser, at et 
fysisk møde er nødvendigt.  
 
 
 

Vedtaget: 
Proces for suppleringsvalg til SB: 
- kommunikation fra SB vigtigt – startende 
med et nytårsbrev. 
- Kontakt til kontaktforældrene i klasserne.  
 

 
SB 

7 Eventuelt 

 

  • Silje: Elevrådet ønsker, at vindeltrappen 
bliver repareret. Et støttepunkt der er i 
stykker. 

• Katrine har talt med Klubben om 
opstarten fra KKFO til Klub. Oplevede at 
de var meget åbne for samarbejdet 
omkr. overgangen. 

• Ceren: Elevrådet har skrevet til EAT 
omkring størrelserne på portionerne. 

• Elevrådet på RG2 arbejder fortsat videre 
med projektet i Kantinen.  

 

8 Opsamling:  

Punkter til næste møde  

Næste møde den 11/1 ´21 

  • KKFF – fritidsbrugerne.  

• Rengøring 

• Klassesammenlægninger 

• Principper for skolens drift 

 


